
 
 

Notulen van de MR-vergadering 
De Kerkuil 
 
26-11-2024 

 

 
Voorzitter:  Edwin 
Notulist:  Rinske 
 
Helga, Edwin, Diane, Margret, Leonoor, 
Marco en Rinske 

 
 

 
Onderwerp 

  
Opmerkingen 

 
1 

 
Opening en vaststelling 
agenda 

 

  
Edwin opent de vergadering in plaats van Jeanne.  

 
2 

 
Notulen vergadering  
d.d. 15-10-‘24 
 

  
De notulen worden goedgekeurd.  
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Bespreking actiepunten na 
vorige vergadering 
 

  
Navragen of de GMR-notulen duidelijker weergegeven 
kunnen worden: als we vragen hebben, zijn we van harte 
welkom om ze te stellen.  
In de nieuwsbrief vermelden dat er heel positief 
gereageerd is op het regelen van de verkeersregelaars en 

(even iets heel anders) het proces rond het afscheid van 
Fleur: over het afscheid van Fleur heeft Helga iets 
geschreven. Ze heeft ervoor gekozen om de 
verkeersregelaars niet te benoemen, omdat dat niet goed 
voelde bij het stuk over Fleur.   
Groot compliment van de MR over het proces rondom het 
afscheid van Fleur.  

Jaarverslag van de MR maken: Edwin heeft het verslag 
gemaakt en we zetten het als een agendapunt voor de 
volgende keer neer.  
Vraag over verzekering neerleggen bij de GMR ->  

Vragen over aansprakelijkheid van het vervoeren van 
kinderen in je eigen auto: Marco gaat zich er weer in 

verdiepen en deelt de volgende vergadering zijn 
bevindingen > agendapunt.  
Poll maken in Kwieb over ouderavond voor en in komend 
schooljaar. De vraag was: wil je liever een koffie-ochtend 
of een ouderavond? Er is 50-50% op gereageerd, door 
een kleine groep mensen. We moeten een beslissing 
nemen of we de ouderavond door laten gaan. Helga 

overlegt met Sigrid en wij overleggen volgende 
vergadering >agendapunt.  
 

 
4 

 
Mededelingen vanuit het team 

 
Directie:  
 
 

 
 
 

 
OR:  
 
Ouders:  
 
GMR:  

  
Deze staan onderaan deze agenda. 

 
Post van RKK Dusseldorp / gemeente Castricum over 
inrichting van de omgeving rondom de Corneliuskerk. 
Bijeenkomst op dinsdag 10 december. De school heeft 

geen mening over de inrichting van deze omgeving. 
Marco en Edwin schrijven zich in om heen te gaan, 
namens de oudergeleding.   

 
X 
 
X 
 
Notulen staan in Outlook Blosse. 
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Voortgangsgesprek met de 
inspectie update door Helga 
 

  

Edwin is bij een vergadering van de stuurgroep / 
inspectieoverleg geweest. Hij vraagt of het zo is, dat de 
school veel zelf moet uitzoeken, of dat er goede hulp 
geboden wordt. Helaas is het laatste het geval. De school 
moet veel zelf doen, tenzij er om een format gevraagd 
wordt.  

Hij geeft aan dat het advies vanuit Blosse (team Kwaliteit) 
onvoldoende aanvoelde.  
 
Helga legt uit hoe ver we staan in het Jaarverbeterplan.  
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WVTTK (wat verder ter tafel 
komt)  
 

  
Wordt er iets gedaan aan de bladeren / naalden op het 
schoolplein? 2 keer in het jaar, of er zijn vegende 
kinderen. Het schoolplein (het legen van de putten enz.) 
wordt betaald uit onderwijsgeld en is niet van de 
gemeente.  
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Volgende vergadering 

  
Edwin bedankt iedereen voor zijn/haar inzet en sluit de 
vergadering. De volgende vergadering is op: 
21 januari 2025 
 

   Rinske deelde nog een nadenkertje, om de vergadering 
mee af te sluiten: 
https://youtu.be/u2iGxlu-FnI?si=jS_VEWkOzquY-Vve 
 

 

 

 
 

Volgende agenda:  
Jaarverslag MR (zie mail Edwin 26-11-2024) 
Verzekering rondom vervoer update van Marco 
Invulling ouderavond 
 
 

Punten uit het team 

• We zijn na de herfstvakantie gestart met een gezamenlijke studiedag met de opvang en met 
het Kleurenorkest. Binnen deze dag was ook ruimte om met de eigen school aan het werk te 
gaan. We hebben in die tijd gewerkt aan ons verbeterplan. 

• Met dit verbeterplan vullen we ook veel vergaderingen van de leerwerkgroepen. Bijna iedere 
leerwerkgroep heeft een opdracht gekregen, waaraan tijdens de vergadertijd wordt gewerkt. 

• De eerste rapporten zijn mee naar huis. De gesprekken die daaraan zijn verbonden, zijn ook 
geweest. 

• Alle klassen hebben weer prachtige lampionnen gemaakt. Groep 8 heeft zelfs suikerbieten 
uitgehold in het Zuiderzeemuseum. 

• De voorbereidingen voor het Sinterklaasfeest en aansluitend het Kerstfeest zijn alweer in volle 
gang. 

Actiepunten  Wie 

 
Update geven over verzekering rond vervoer 

 
Marco gaat hiermee verder 
 

Overleg met Sigrid wat handig is rondom koffie-ochtend / 

ouderavond 
 

Helga 

https://youtu.be/u2iGxlu-FnI?si=jS_VEWkOzquY-Vve

